
KINOKLUB ZAGREB
Trg žrtava fašizma 14 Zagreb 1.12.1988.

IZVRŠENJA rROGRALA AKTIVNOSTI KINOKLUBA ZAGREB 
U 1988.GODINI

Na izvanrednoj skupštini Kinokluba Zagreb održanoj 26.5«1988.godine 
izabrano je.novo predsjedništvo kluba i usvojen program rada za 
period od 9*12 mjeseca 1988.godine.
Do sada je realizirano slijedeće:

1 . Održano je 11 sjednica predsjedništva Kinokluba Zagreb.

2 .Adaptacija prostorija Kinokluba Zagreb
Prema projektu arhitekta Andrije Mutnjakovića izvršena je opsežna 
adaptacija i renoviranje prostorija KKZ.
Sudjelovali smo u fazi definiranja projektnog zadatka i priprema 
za adaptaciju.Potrebna financijska sredstva dali su Narodna tehnika 
Zagreba i SIZ tehničke kulture općine Iviedveščak.
Izvršeni su slijedeći radovi:Funkcionalna pregradnja kluba u dva 
nezavisna prostora»promjena dotrajale električne instalacije, 
oblaganje zidova drvenim lamperijama,instaliranje novog šanka sa 
kompletnom ugostiteljskom opremom,razvođenje video instalacije, 
uvedeno je plinsko centralno grijanje,nova ventilacija,nova kanali
zacija ,ugradjeni ormari za klupske trofeje,pripremljena stalna 
izložba fotografija sa slikama iz starih klupskih filmova.
Uredjen je WC u prizemlju,te okrećeno tajništvo kluba.
Za vrijeme adaptacije kluba koja je trajala do 22.10,1988.nisu se 
u prostorijama kluba mogle odvijati nikakve klupske aktivnosti,a 
tečaj za srednjoškolce je odrpan u prostorijama Obrazovnog centra 
za jezike.
Adaptacija je bila nužna za funkcionalno osposbljava nje prostorija 
kluba jer se u prethodnom stanju klub zbog vlažnosti,slabe venti
lacije, dotrajalih električnih instalacija a naročito zbog nebdekvate- 
-nog grijanja nije mogao funkcionalno koristiti.

3 .Broslava 60.-0 ina Kinokluba Zagreb

Svečano otvorenje novo adaptiranih prostorija,te svečanost povodom 
proslave 6o godišnjice postojanja Kinokluba Zagreb,održana je 
22.lo.1988.godine u prostorijama KKZ.Prisutni su bili:Predsjednik 
UNICE godpodin Joeaf Walterscheidt,tajnik UNICE gospodin Jan
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Dekker,predsjednik SOAFJ-a Veselin Golubović,predsjednica Kino savezi 
Hrvatske dr.Mira Kermek,delegacija Saveza filmskih radnika SSSR-a, 
predsjednici Općine i Izvrsnog vijeća Općine Medveščak,funkcioneri 
Narodne tehnike.
Predsjednik KKZ Branko Bubenik je održao referat o 60 godina rada 
KKZ,a nakon toga je izvršena projekcija filma o pioniru amaterskog 
filma Oktavijanu Miletiću.

4. Aktivnosti na UNIĆI 88:

Članovi KKZ su se aktivno uključili u manifestacije 50.svjetskog 
festivala amaterskog filma i videa UNICA 88 u Zagrebu,od 25«9*do 
2,lo.1988•godine•
Na festivalu je bilo akreditirano naših 7o članova,a organizirana 
je uz inivijativu KKZ i posjeta 2 završna razreda učenika odjela 
za TV i film pri Obrazovnom centru za kulturu.
U B programu prikazane su retrospektive naših autora:N.Pansinija, 
V.Peteka ,M.Mikuljana,T.Gotovca,T.Ivančić,M.Hodaka,L j.Grlića,te 
retrospektiva KKZ i sekcije kluba Delta, 
Svaki dan od 19.00 sati do o2.oo sata prostorije kluba su bile ot
vorene za druženje kinoamatera svije ta.Posljednje večeri festivala 
u klubu je organiziran UNICA ples,uz glazbu naših članova.
Čest gost našeg kluba bio je predsjednik UNTCE,koji više puta 
rekao da je njemu klub najdraže mjesto na festivalu UNICE.
U vrijeme UNICE u klubu su vodgeni razgovori o suradnji sa dele
gacijama kinoamatera iz SR Njemačke,Finske,SSSR-a,Litve i SR BIH, 
Dogovorena je bilateralna bezdevizna razmjena delegacija i filmskih 
programa sa kinoamaterima iz Litve(Viljnus) i projekcije filmova 
kinoamatera iz SR BIH.

5. Filmsko obrazovanje:

Nakon animacije u Obrazovnom centru za jezike održan je video 
tečaj za J5 učenika u proljeće.
Nakon otvorenja novih prostorija kluba,počeli smo sa dva nova 
video tečaja koji teku paralelno:
-za srednjoškolce iz Obrazovnog centra za jezike i Obrazovnog 

centra za kulturu.
-za Centar SUVAG(osobe oštećenog sluha)
Video tečaj za srednjoškolce je do sada realiziran sa Jo sati, 
nastava se odr.ava ponedjeljkom i srijedom i stalno se uključuju 
novi polaznici,Sada ima 25 polaznika.
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Video tečaj za osobe oštećena sluha iz Centra SUVAG ima 25 polaznika 
i održava se utorkom i petkom,uz prisutstvo voditelja kluba SUVAG 
kao pomoć u komunikaciji sa polaznicima tečaja.ddržano je do sada 
16 sati.
Zainteresirani iz obe grupe će se moći po završetku video tečaja 
ukjljučiti u kinoamaterski tečaj.
U centru za jezike prikuplja se već druga grupa polaznika tečaja.

F ilmske
6. projekcije:

Svaki četvrtak uveče se prikazuju filmske i video projekcije za čla- 
-nove kluba i gradjanstvo.
Sve projekcije su bile najavljene u “Večrnjem listu* , Omladinskom 
radiju” i “Radio Sljemenu”.

Do sada su organizirane slijedeće filmske i video projekcije: 
6.10.88. Autorsko veče Miroslava Bate Petrovića iz Beograda 
13.10. Gostovanje ŠAF Čakovec
19.10. Gostovanje Kino kluba PAK—SKUC,Zagreb, .»program,film
26.10. ” ” ” U. ”
2,ii, ” ” ” III,program video
lo.ll. Autorsko veče Mire Mikuljana
17.11. Retrospektiva filmova iz kinoteke KKZ(Pansini,slikarstvo) 
24.11. Autorsko veče Lordana Zafranovića,I program
4.12, Autorsko veče Tatjane Ivančić
11.12. Autorsko veče Marijana Hodaka

Svaki dan od 18,oo sati prikazuje se jedan film na videorecorderu.

7, Autorska produkcija:

Najveći broj članova KKZ je još u fazi edukacije i očekuje se 
njihov rad tek u proljeće 1989.godine.Po do sada prikupljenim 
idejama i scenarijama za filmove i video radove očeukjemo 
vrlo bogatu i raznovrsnu autorsku produkciju mladih članova. 
Stari članovi se polako uključuju u aktivnosti kluba nakon 
višegodišnje pauze.Svoje radove završavaju Goran Dukić(3 filma) 
,V.Knežević radi animirani eksperimentalni film,M.Bukovac radi 
animirani film§ M.Andjel eksperimentalni video rad.

8. Festivali:

Obzirom na dugi period neaktivnosti KKZ još nema filmove za 
nastupe na festivalima.Simbolično se sudjelovalo sa 3 filma na 
festivalu MAFAF u Puli.
Radi stjecanja uvida u stanje produkcije u jugoslavenskom amater- 



skoro filmu KKZ je poslao na festival KAFAF dva mlada autora.
0 našem učešću na festivalu UNTCE 88 je detaljno rečeno u 
točki 4.

8. Ostale aktivnosti;

U svrhu biljeg upoznavanja članova,društvenog života kluba,te st
varanja novog image-a KKZ kao okupljalištu kulturnih radnika sa 
raznih područja kulture,jer je to karakteristika filma kao umje
tnosti,svake subote je predvidjeno društveno veče,uz glazbeno- 
scenske aktivnosti.
Do sada su održane 4 jazz večeri uz veoma dobar posjet i izvrstai 
kviiitet izvodjača.Prihvaćena je molba Obrazovnog centra za 
jezike da se manifestacije nove francuske šansone održavaju u 
klubu subotom.
U prostorijama kluba održano je društveno veče omladine općine 
!edveščak,a tom su prilkom omladinci informirani o raznim 
mogućnostima uključivanja u redovne aktivnosti kluba, 
U slobodnim terminima prostorije koriste i druge organizacije 
Narodne tehnike za okupljanje,sastanke i predavanja,

9. T ehni čka o prema:

Zatečeno stanje tehničke opreme :hZ je bilo vrlo loše.Klub nije 
imao nikakve video opreme,a postojeća filmska oprema je bila 
u neispravnofa stanju«
U takvoj situaciji nije se moglo raditi u amaterskoj produkciji 
niti održavati tečajeve,te filmske projekcije.Hitno su poduzete 
mjere:
^popravljena dva 16 mm filmska projektora.
^kupljen tonski projektor super 8,Bolex
-napravljena postolja za projektore u projekcionoj kabini
-servisirana filmska kamera 16mm Bolex
-popravljeno tonsko pojačalo
-napravljeno novo projekciono platno
-redom će se vršiti servisiranje i popravak preostale filmske 

opreme ,a ostalo rashodovati.
Nabavljena je neophodna video oprema:
-kupljen je stacionarni viđeorecorđer ”Fisher”
-posudjen od STZ-a tehničke kulture iedveščak set sa video 
kamerom ”Saba”

-posudjena 2 konada televizora,od STZ-a tehničke kulture
I edveščak.



Zatražena je nabavka kompletne video super VHS opreme iz lutrijskih 
sredžfcava. video

kupljena je neophodna rasvjetna tehnika,koja omogućava filmske i 
tečajeve,te autorsku produkciju.

Predsjednik Kinokluba Zagreb

mr. Branko Bubenik


